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P R O T O K Ó Ł  Nr VII / 2003 
 

obrad VII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 12 czerwca 2003 roku 

 
Obecnych na sesji  Radnych, tj. 95,2 %. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Jerzy Koszarny 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad VII sesji Rady Miejskiej 
  4. Podjęcie uchwały w sprawie zrzeczenie się mandatu radnego w okręgu nr 1  
  5. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 
  6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  7. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  8. Interpelacje i zapytania radnych  
  9. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
10. Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie ostrzeszowskim w I kwartale 2003 roku  
11. Działania gminy dla przeciwdziałania bezrobociu 
12. Informacja o firmach  
13. Informacja dotycząca Inkubatora Przedsiębiorczości 
14. Informacja o środkach pomocowych oferowanych przez Unię Europejską 
15. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zwolnień od podatku od nieruchomości  
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia strat Ostrzeszowskiego Centrum    
      Kultury w Ostrzeszowie  

      c)   zmiany Statutu Ostrzeszowskiego Centrum Kultury w Ostrzeszowie  
      d)   odpłatności za świadczenia w Publicznych Przedszkolach i Grupie Żłobkowej  

e)   uchwalenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego  
gminy Ostrzeszów dla terenu po łożonego w miejscowości Potaśnia  

      f)   uchwalenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego  
                     dla terenu po łożonego w miejscowości Szklarka Przygodzicka gmina Ostrzeszów 
               g)   zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji – realizacja wspólnie z Generalną  

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu stanowiącego załącznik  
do niniejszej uchwały    

      h)   nadania imienia Publicznemu Przedszkolu nr 6 w Ostrzeszowie  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
17. Sprawy różne i informacje 
18. Zakończenie 
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Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady VII sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                          
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad VII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny Zygmunt Lizakowski 
                         Radny Zygmunt Lizakowski wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (16 głosów „za”) wybrała radnego Zygmunta 
                         Lizakowskiego Sekretarzem obrad VII sesji Rady Miejskiej.  
 
                         Na obrady sesji przybyli radni: Jan Góra, Aleksander Józefiak   
                         i Sławomir Odrobiński. 
 
Do p-ktu 4-go Podjęcie uchwały w sprawie zrzeczenie się mandatu radnego 
                         w okręgu nr 1  
                         Powyższy projekt uchwały oraz pismo radnego Jerzego Koszarnego przedstawi ł     
                         Przewodniczący Rady Miejskiej. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła projekt uchwały. 
                         Uchwała Nr VII/72/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Henryk Kajser - Sekretarz obrad VI sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 8-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Henryk Mackanić zwrócił uwagę na okresowy brak wody w sieci  
                         wodociągowej w Kochlowach co jest szczególnie uciążliwe w Domu Pomocy  
                         Społecznej. 
                         Zapytuje: 
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                         - jakie działania podjęła Spółka Wodociągi Ostrzeszowskie w celu zapew- 
                           nienia ciągłości dostawy wody, 
                         - czy możliwe jest włączenie do sieci dodatkowych ujęć wody m.in. we wsi              
                           Rogaszyce, 
                         - czy nie należałoby w tym celu wydać zarządzenie ograniczające zużycie  
                           wody w godzinach jej największego poboru. 
                         Radny Zygmunt Ostrowicz wniós ł o: 
                         - wykoszenie poboczy i skrzyżowań dróg, 
                         - interwencję do Zakładu Energetycznego w sprawie naprawy uszkodzonego  
                           w czasie burzy oświetlenia ulicznego przy Szkole Podstawowej  
                           w Rogaszycach. 
                         Podziękował za ustawienie wiaty na przystanku autobusowym.   
                         Radny Marek Pohl – interpelacja złożona na piśmie, która stanowi załącznik  
                         do protoko łu. 
 

                         Na obrady sesji przyby ł radny Adam Zawada. 
 

                         Stanisław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił: 
                         - odkłada się budowę stacji uzdatniania wody, a przystąpi do budowy  
                           przepompowni ze względu na braki wody w niektórych rejonach miasta 
                           i gminy, 
                         - nie ma możliwości ograniczenia zużycia wody przez odbiorców, 
                         - będziemy interweniować u właścicieli dróg w sprawie wykaszania poboczy, 
                         - w starej szkole w Szklarce Przyg. po oddaniu budynku nowej szko ły planuje  
                            się adaptację pomieszczeń na ok. 10 mieszkań socjalnych. 
 
Do p-ktu 9-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Radny Jan Góra – Przewodniczący Rady Dzielnicy nr 5 przypomniał  
                         o budowie oświetlenia na ulicy Ceglarskiej ponieważ zaczęto już remont  
                         tej ulicy.                         
 
Do p-ktu 10-go Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie ostrzeszowskim 
                           w I kwartale 2003 roku 
                           Maria Sabatowska – Kierownik Działu Pośrednictwa Pracy i Instrumentów               
                           Rynku Pracy przedstawi ła powyższą informację. 
                           Informacja stanowi  załącznik do protokołu. 
                           Radny Henryk Kajser wniós ł o przekazywanie radnym materia łów będących 
                           tematem obrad sesji.  
                           Stanisław Wabnic wyjaśnił, że fragmentarycznie materia ły dotyczące  
                           omawianego tematu zosta ły Radnym przekazane. 
                            
Do p-ktu 11-go Działania gminy dla przeciwdziałania bezrobociu 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz  według załączonego do protokołu pisma  
                           omówi ł działania gminy w sprawie przeciwdziałania bezrobociu. 
 
Do p-ktu 12-go Informacja o firmach  
                           Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Inicjatyw Gospodarczych  
                           i Promocji Gminy przedstawi ł powyższą informację. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                            
Do p-ktu 13-go Informacja dotycząca Inkubatora Przedsiębiorczości 
                           Mariusz Witek – Prezes Stowarzyszenia „Ostrzeszowskie Centrum  
                           Przedsiębiorczości” przedstawił powyższą informację. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
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Do p-ktu 14-go Informacja o środkach pomocowych oferowanych 
                           przez Unię Europejską 
                           Radosław Ręk – młodszy inspektor ds. Unii Europejskiej przedstawi ł  
                           Radzie powyższą informację. 
                           Informacja stanowi  załącznik do protokołu. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 25 minutową przerwę w obradach  
                           (godzina 1150 – 1215). 
 
                           Na obrady sesji nie wróci ła radna Elżbieta Derendal. 
 
Do p-ktu 15-go Podjęcie uchwał w sprawie:  
                           a) zwolnień od podatku od nieruchomości  

                         Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały  
                         z uwzględnieniem wniosków, które zgłosiły Komisje Rady Miejskiej. 
                         Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Prze- 
                         strzegania Prawa poinformowa ł, że Komisja zaopiniowała projekt  
                         uchwały pozytywnie zgłaszając wnioski, które zostały przez Burmistrza        
                         uwzględnione. 
                         Radny Adam Zawada – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komu- 
                         nalnej i Rolnictwa podkreślił, że wnioski Komisji były zbieżne z wnios- 
                         kami Komisji Budżetu i ... . Nie ma natomiast poparcia wniosek o ulgi  
                         dla przedsiębiorstw zatrudniających pracowników sezonowo. 
                         Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
                         „za”). 
                         Uchwała Nr VII/73/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                         

                      b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia strat                              
                         Ostrzeszowskiego Centrum Kultury w Ostrzeszowie  
                         Stanisław Wabnic przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                         Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty,Kultury,  
                         Sportu i Zdrowia poinformowa ł, że projekt uchwały został pozytywnie  
                         zaopiniowany przez Komisję.  
                         Pozostałe Komisje Rady Miejskiej również pozytywnie zaopiniowały  
                         omawiany projekt uchwa ły. 
                         Rada Miejska 17 g łosami „za”, 2 „wstrzymujący” podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr VII/74/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                     Obrady sesji opuscił radny Ryszard Szymański. 

     
                     c) zmiany Statutu Ostrzeszowskiego Centrum Kultury w Ostrzeszowie  
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały.  
                         Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
                         Sportu i Zdrowia poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała  
                         powyższy projekt uchwały.                     
                          
                     Na obrady sesji wróci ł Radny Ryszard Szymański. 
 
                         Radny Henryk Mackanić zapytuje czy w Statucie nie należy zmienić  
                         wszystkich wyrazów „Zarząd” zastępując słowem „Burmistrz w związku  
                         ze zmianą ustawy o samorządzie gminnym. 
                         Radca Prawny wyjaśniła, że nie zachodzi potrzeba. 
                         Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
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                          „za”). 
                         Uchwała Nr VII/75/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                     d) odpłatności za świadczenia w Publicznych Przedszkolach i Grupie  
                         Żłobkowej  
                         Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych 
                         przedstawi ł projekt uchwały. 
                         Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty,Kultury,  
                         Sportu i Zdrowia poinformowa ł, że projekt uchwały został pozytywnie  
                         zaopiniowany przez Komisję. Ponadto poinformował, że poprzednia stawka  
                         obowiązywała od 1999 roku. 
                         Pozostałe Komisje Rady Miejskiej również pozytywnie zaopiniowały  
                         omawiany projekt uchwa ły. 
 
                         Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
                         „za”). 
                         Uchwała Nr VII/76/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                     Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł następujące projekty 
                     uchwał w sprawie: 
                     e) uchwalenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania        
                         przestrzennego gminy Ostrzeszów dla terenu położonego  
                         w miejscowości Potaśnia  
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Radny Henryk Kajser zapytuje czy są zabezpieczone renty planistyczne. 

                               Zastępca Burmistrza odpowiedział, że renty planistyczne są zabezpieczone. 
                         Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
                         „za”). 
                         Uchwała Nr VII/78/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Obrady sesji opuścili radni: Adam Bociąga, Sławomir Odrobiński 
                           i Adam Zawada. 
 

                      f) uchwalenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania                                             
                          przestrzennego dla terenu położonego w miejscowości Szklarka                  
                          Przygodzicka gmina Ostrzeszów 
                          Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                          Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (16 głosów  
                          „za”). 
                          Uchwała Nr VII/77/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           Na obrady sesji wrócili radni: Adam Bociąga, Sławomir Odrobiński 
                           i Adam Zawada. 

 
                                    g)  zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji – realizacja wspólnie                   

                           z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu               
                           stanowiącego załącznik do niniejszej uchwały    

                          Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                          Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
                          „za”). 
                          Uchwała Nr VII/79/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
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                           h)  nadania imienia Publicznemu Przedszkolu nr 6 w Ostrzeszowie  
                                 Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                                 Irena Jurkiewicz – Dyrektor Przedszkola nr 6 w swoim wystąpieniu 
                                 uzasadni ła nadanie imienia dla Przedszkola.  
                                 Uzasadnienie stanowi za łącznik do protokołu. 

                           Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów  
                           „za”). 
                           Uchwała Nr VII/80/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 16-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                            Radni otrzymają odpowiedzi na piśmie. 
 
Do p-ktu 17-go Sprawy różne i informacje 
                           Radna Mieczysława Szymańska – I Wiceprzewodnicząca zapytuje co powinien  
                           zrobić radny, aby mógł uzyskać z Urzędu Miasta i Gminy jawne dokumenty, 
                           które zostaną wykorzystane do działalności radnego. 
                           Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy wyjaśniała, że aby  
                           uzyskać dokumenty do celów prywatnych należy złożyć wniosek do Burmi- 
                           strza.  
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił, że interesująca I Wiceprzewodniczącą 
                           sprawa zostanie za łatwiona zgodnie z KPA. Do adresata zostało wysłane pismo  
                           o uzupe łnienie dokumentów. 
                           Radna Mieczysława Szymańska poinformowała, że dokumenty miała wyko- 
                           rzystać na spotkaniu z ok. 60 handlowcami gdzie uczestniczy ła jako handlo- 
                           wiec i jako I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje czy decyzje wydawane przez Urząd Miasta 
                           i Gminy są jawne. 
                           Radny Adam Zawada zapytuje czy będą organizowane kolonie dla dzieci 
                           rodzin, których nie stać na samodzielne zorganizowanie dzieci wypoczynku   
                           - mieszkańcy pytają. 
                           Mariusz Witek wyjaśnił, że są organizowane 3 turnusy pó łkolonii dla dzieci 
                           z ubogich rodzin  wspólnie przez Pełnomocnika ds Przeciwdziałania  
                           Alkoholizmowi i Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 
                           Do wymienionych instytucji można zgłaszać chętne dzieci. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby podać wzmiankę w prasie  
                           o naborze na pó łkolonie.  
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że: 
                           - sprawa budowy marketu zostanie załatwiona po uzupełnieniu dokumentów 
                             O sposobie za łatwienia sprawy poinformuje radnych. 
                           - zachodzi potrzeba podjęcia przez Radę Miejską uchwały w sprawie  
                              wykreślenia gminy Międzybórz ze Statutu tworzonego Związku Gmin 
                              Zlewni Górnej Baryczy.  
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radę z: 
                           - pismem z dnia 2 czerwca 2003 roku Handlowców i Kupców Stowarzyszenia  
                             Forum Rozwoju Ziemi Ostrzeszowskiej w sprawie protestu powstania  
                             marketu w naszym mieście, 
                           - Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski z dnia 27 maja 2003 roku 
                              informujące o współpracy z gminami. 
 
Do p-ktu 18-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady VII sesji  
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                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 9 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1415. 
 
 
 

               Sekretarz  
obrad VII sesji Rady Miejskiej 

 
      Zygmunt Lizakowski 

 

 


